
FK “Panevėžys”: mūsų tikslas-A lyga !

Futbolo klubas „Panevėžys“ miesto Savivaldybėje surengė sezono atidarymo spaudos
konferenciją, kurioje pristatė trenerių bei žaidėjų sudėtį ir sezono užsibrėžtus tikslus.

„Kovo 26-ąją mūsų reprezentacinė futbolo komanda startuoja LFF I lygoje. Noriu palinkėti
sėkmės, laukiame pergalių. Tikiuosi, kitais metais komanda jau žais prestižinėje šalies
futbolo A lygoje. Savivaldybė remia klubą, sieksime didinti finansavimą. Smagu, kad
komandą palaiko ir verslas. Tad surėmę pečius pasieksime gerų rezultatų“, – sakė meras
Rytis Račkauskas.

„Šiais metais futbolo klubas iš asociacijos perorganizuotas į viešąją įstaigą. Įstaigos
dalininke tapo UAB „Naftėnas“. Finansų skyrė AB „Panevėžio keliai“, laukiame ir  kitų
verslininkų paramos“, – sakė FK „Panevėžys“ direktorius Bronius Vaitiekūnas.

FK „Panevėžys“ prieš artėjantį I lygos sezoną sužaidė 8 rungtynes, iš kurių 6 laimėjo, 1
sužaidė lygiosiomis ir 1 pralaimėjo. Vyriausiasis treneris Virgilijus Liubšys tiki sėkme:
„Klubas yra geros sportinės formos. Puikiai derantis patyrusių žaidėjų ir talentingo jaunimo
lydinys teikia vilčių įgyvendinti užsibrėžtus tikslus, o kitąmet būti tarp geriausiųjų“. Šiemet
ekipą papildė legionieriai iš Ukrainos, Japonijos, Ganos bei Kamerūno.

2017 m. LFF I lygos pirmenybėse dalyvauja 15 komandų. Jau šį sekmadienį Futbolo
akademijos  stadione – sezono atidarymas. Panevėžiečiai susitiks su klubu „Šilutė“. Renginys
nemokamas.


